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Aan   : Raadsleden van de gemeenten Medemblik en Opmeer 

Cc  : Colleges van B&W 

 

Datum: : 21 april 2017  

Betreft  : Terugkoppeling RKC - bijeenkomst 30 maart 2017  

 

 

Geachte raadsleden,  

 

Op 30 maart j.l. heeft er een informerende bijeenkomst plaatsgevonden over de 

toekomstvisie van de Rekenkamercommissie. Hierbij was een groot aantal leden van de 

gemeenteraden, leden van de griffies en leden van de RKC aanwezig. 

De besluitenlijst van deze themaraad heeft u via de griffie ontvangen. 

Graag willen wij hierbij, conform de besluitenlijst, kort aan u toelichten op welke manier wij 

de komende tijd met de uitkomsten van deze avond verder willen. 

1. Afronding Groenbeleid. Dit onderzoek voor gemeente Medemblik (inclusief 

belevingsonderzoek) zullen we afronden met aandacht voor leesbaarheid en 

aanbevelingen; 

2. Onderwerpkeuze meer richting regionale onderwerpen. 

 in de zomer 2017 starten met onderzoek Jeugdzorg voor Medemblik en Opmeer 

(regionaal); 

 in samenwerking met enkele rekenkamercommissies ‘Boven het IJ’ dit jaar 

aandacht besteden aan tariefstelling voor afval;  

 uitwisselen van onderzoeken met andere regionale rekenkamercommissies. 

 we laten de andere rekenkamers in de regio weten welke regionale onderzoeken 

de raden van Medemblik en Opmeer als wensen hebben voor 2018. Zo kunnen we 

de onderzoeken vroegtijdig afstemmen. 

3. Afstemming van onderzoeksopzetten: in de relevante vakcommissies (geen apart 

overlegorgaan); 

4. Afstemming groslijst en jaarplan 2018. In het najaar van 2017 zullen we een bijgewerkte 

groslijst afstemmen met de gemeenteraden en de onderwerpkeuze voor 2018 

bespreken.  

5. Gebruik maken van andere onderzoeken. Als lokale rekenkamers interessant 

onderzoek hebben uitgevoerd waarvan aanbevelingen ook direct voor de 

gemeenteraden van Medemblik en Opmeer zijn toe te passen, zullen we de raden 

daarvan door middel van een brief informeren.  

6. Ontwikkelingen. De landelijke ontwikkelingen op het gebied van wetgeving ten 

aanzien van rekenkamers en/of rekenkamercommissies blijft de RKC volgen. Wij zullen 

u informeren over relevante ontwikkelingen. 
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Wij hebben de bijeenkomst op 30 maart als plezierig ervaren en als een goede manier om 

met elkaar in gesprek te zijn en van gedachten te wisselen.  

We willen graag in het najaar in een bijeenkomst met een vertegenwoordiging van beide 

gemeenteraden de contouren van het jaarplan voor 2018 (punt 4) en relevante 

ontwikkelingen (punt 6) bespreken. 

 

Met vriendelijke groet, 

de Rekenkamercommisie 

 

Henk Wokke (voorzitter) 

Nelleke Domburg 

Edwin Westphal 

 




